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 Til bestyrelsesmedlemmerne i ”Nr. Vedby skole & Børnehus” 

BESTYRELSESMØDE   
30. januar ´25 (kl. 17.00 – 19.30) 

 
- Fraværende: SR, Thea, Lotus, Simon, Jakob (kommer senere) 

- Kommentar til dagsorden: ingen 

- Godkendelse af referat fra sidste møde: 

 

Til drøftelse, og evt. beslutning (ca. 2 timer) 

Ca. kl. 17.00: 

 

1.   Tilbagemelding fra møde med det pol. udvalg: Sammenlagte klasser (AK & ST) 

Steen og Anne har deltaget i en temadrøftelse ved BSU’s møde den 27. jan. Steen orienterer om, at det var en 

tematisk drøftelse og at der derfor ikke blev truffet nogen beslutninger. Hovedpointerne fra skolen var, at 

sammenlægning skal tidligst muligt i skoleforløbet og fastholdes så længe som muligt og at det kræver flere 

ressourcer, end når man lægger to parallelklasser sammen. Skolen har efterfølgende af centerchefen fået en 

positiv tilkendegivelse ift. indholdet på mødet. 

Bestyrelsen beslutter at fortsætte den proces for kommende skoleår, som tidligere besluttet af bestyrelsen. 

 

2.   Fremlæggelse af skolens/børnehavens regnskab 2024 (Årshjul) (Bilag v. mødet) 

Steen orienterer om regnskabsår 2024, hvor skole og børnehus samlet har generet et overskud på ca. 360.000 

kr. Særligt skolens inklusionspulje er udfordret og har generet et underskud. Der er sket 

personaletilpasninger i både Børnehus og SFO, der har reduceret det forventede underskud i disse afdelinger. 

Bilag er uddelt. 

 

4.   Status fra styregruppen om ”Sprydager-projektet” (Rasmus) 

Andet møde i styregruppen blev afholdt den 28. jan. 

Der er blevet lavet en prioriteringsrækkefølge ift. ønsker til området. 

En stor del af området bliver udlagt til skov, der etableres gangstier i området, der etableres et madpakkehus, 

muldtoilet, parkeringsplads og vand. Shelterne fra skolen flyttes til området. Området indhegnes, så 

planterne kan få ro til at gro. Hegnet skal efterfølgende flyttes. På sigt er der en vision om at grusgraven, 

Sprydager-overdrev og vigen kan sammenkobles via stisystemer. 

 

5.   Børn- og Unge Politikken Guldborgsund Kommune – Høring (Bilag udsendes) 

Oplægget blev udsendt i december, der var høringsfrist tidligere i indeværende uge. Steen har aftalt med 

forvaltningen, at bestyrelsen kan sende høringssvar senest i morgen. 

Oplægget drøftes. 

Bestyrelsen beslutter ikke at sende et høringssvar. 

 

6.   Gennemgang af ordensregler og værdiregelsæt (MH) (Årshjul) (Bilag v. mødet) 

Bilag uddeles  

Der mangler dato for beslutning af skolens nuværende ordensreglementet. 

Ledelsen peger på, at ordensreglement ikke opfylder Folkeskoleloven. 

Steen referer til punkt fra kommunalt skoleledermødet dd., hvor dette har været drøftet.  

Tre hovedområder skal ift. loven være efterkommet - Ordensreglement, som indeholder 

værdiregelsæt, ordensregler, en antimobbestrategi, der indeholder retningslinjer for digitalmobning, 
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og en undervisningsmiljøvurdering, som skal revurderes hvert 3. år, og den Nationale 

trivselsmåling. 

SSP er ved at udarbejde en handleplan for digitale krænkelser. 

 

Drøftelse: 

Rasmus efterspørger en kommunal antimobbestrategi. Ledelsen redegør for, at det er en lokal 

opgave, der skal løses lokalt i bestyrelserne. 

Ledelsen ønsker bestyrelsens deltagelse i arbejdet med ordensreglementet og herunder 

antimobbestrategien.   

Forslag - næste møde bruges til at arbejde med dette. 

 

Bestyrelsen beslutter at der til næste møde laves et oplæg til udvalget. Steen udsender eksempler på 

andre skolers regler/strategier/principper inden mødet, som forberedelse. Herunder det nuværende 

ordensreglement og f.eks. god ro og ordenscirkulæret. 

 

 
7.   Kort: Status i forhold til ”Årshjulet”! (Bilag udsendes) 

Visioner og indsatsområder og godkendelse af budgetfordeling flyttes til marts. 

Principper sættes på februar og august 

 

Kortere orienteringspunkter (ca. ½ time) 

Ca. kl. 18.30: 
 
 
8.   Kort nyt fra formand og ledelse   
Orientering om ansættelse af ny skolesekretær 
Skolen har valgt af økonomiske årsager ikke at fastansætte lærer i faststilling, men bibeholder vikariat resten 
af året. 
PTP foregår i år 27. marts. 
Steen orienterer om ny juniormesterlærerordning som er en del af det nye folkeskoleforlig. Dette er foreslås 
som punkt ved et bestyrelsesmøde. 
Der udsendes et skriv fra SSP vedr. regler og lovgivning ifm. vapes 
Almendelen er færdige med årets revisitationer 
Grundet mange nye elever til autismeafdelingens indskolingen, skal IKLA deles. Der tages derfor et lokale i 
brug på mellemtringangen. 
Peter informerer om puljen på de 20 mio. skal fordeles så 13 mio. skal fordeles mellem skolerne og de 7 mio. 
kan skolerne søge om til projekter, der kommer alle skolerne til gavn. 
 
9.   Kort nyt fra elevrådet 
Eleverne er fraværende  
 
10.   Kort nyt fra personalet 
Fra Børnehuset - Brobygningen er startet - skolegruppen besøger skolen hver onsdag. 
Der har været meget sygdom mellem personale og børn 
 
11.   Kort nyt fra forældrerepræsentanter 
Der er udarbejdes et skriv til autismeafdelingens forældre om bestyrelsesarbejdet. 
 

12.  Eventuelt. 

Nye mødedatoer 

26. feb., 20. marts, 30. april, 22. maj, 16. juni. 

 

 
Ca. kl. 19.00: 

Mindre forfriskning 
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Forslag til næste møde:  

- Gennemgang af principperne, med henblik på at opdatere disse. 

- Juniormesterlære 


